
     首页 |  期刊介绍 |  编 委 会 |  投稿指南 |  期刊订阅 |  广告服务 |  下载中心 |  联系我们 |  主编介绍 |  

国际口腔医学杂志   2012, Vol. 39  Issue (6): 824-827    DOI: 10.3969/j.issn.1673-5749.2012.06.032

综述 最新目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索    |    

自锁托槽与传统托槽对牙周环境影响的研究现状和进展

石晶1，2综述 彭惠1审校

1.大庆油田总医院口腔正畸科大庆163001； 2.佳木斯大学口腔医学院口腔临床医学系佳木斯154004

Clinical application status and prospects of self-ligating and conventional brackets on periodontal environments

Shi Jing1，2, Peng Hui1.

1. Dept. of Orthodontics, General Hospital of Daqing Oil Field, Daqing 163001, China; 2. Dept. of Clinical Science of Stomatology, College of Stomatology, 
Jiamusi University, Jiamusi 154004, China

● 摘要  

● 图/表  

● 参考文献  

● 相关文章  

  

 全文: PDF (135 KB)   HTML 输出: BibTeX | EndNote (RIS)      背景资料 

摘要 

自锁矫治器功能上具备很多独特的优势，近些年被广泛应用于临床。自锁托槽依赖滑盖或弹簧夹固定弓丝，无需结扎丝或橡皮圈结扎。

这一特殊结构是否更利于正畸患者的口腔卫生维护，引起国内外学者的高度关注。本文就自锁托槽与传统托槽对牙周环境影响研究现状

及进展作一综述。 
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Abstract： 

In recent years, self-ligating brackets have been widely used in clinical treatment, because they have many unique 

advantages. Orthodontic wires have been fixed on self -ligating brackets by clips or slides without stainless steel 

ligatures and elastometric rings. More and more orthodontic scholars have concerned whether the special structure 

is good to periodontal health. The purpose of this paper is to summarize the clinical application status and 

prospects of self-ligating and conventional brackets on periodontal environments.
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